
Jyväskylän Pyöräilyseura JYPS ry                    PÖYTÄKIRJA
Johtokunta                                          Kokous 7/2011

10.7. 2011 klo 19:00
Food Bar, Kauppalaispiha

Paikalla: Teemu Tenhunen (pj), Esa Rantakangas (siht.), Samuli Piirainen (poistui kohdassa 10), 
Kaisa Peltonen, Ville Laaksonen ja Visa Vaara

 1.   Kokouksen avaus ja järjestäytyminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 19:28. Sihteeriksi valittiin Esa Rantakangas ja
pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Kaisa Peltonen.

 2.   Laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

 3.   Esityslistan hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

 4.   Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkistaminen
Edellisen kokouksen pöytäkirja tarkistettiin ja allekirjoitettiin.

 5.   Ilmoitusasiat
     5.1  Seuravaatteiden tilanne

Seuravaatteet ovat tulleet postiin. Toimitus on ollut noin kuukauden myöhässä. 

     5.2  Maastopyöräilykurssi 10.5.-9.6.2011
Kurssikerroilla oli runsaasti eli n. 20-35 osallistujaa. Kurssi oli onnistunut. Sitä kuitenkin 
pyritään kehittämään edelleen. Kaisa Härkönen on opiskelemassa ulkomailla 
maastopyöräilyohjaajaksi ja hänen tietotaitoaan voidaan toivottavasti jatkossa hyödyntää niin 
JYPSissä kuin myös laajemmalti. Kaisa voisi kouluttaa paikallisia maastopyöräilynohjaajia. 
Mietittiin jollain tavalla maksullisen koulutuksen järjestämistä, johon täytyisi löytää rahoitus- 
ja toimintakuvioita myös SPU:n kanssa. Kaisa Peltonen on yhteydessä SPU:n suuntaan.

     5.3  MTB Marathon Jyväskylä 11.6.2011
Kisassa saatiin aikaan kaikkien aikojen osallistujaennätys, noin 205 osallistujaa. Tapahtumaa 
haittasi aika tavalla talkoolaisten vähyys, mutta homma saatiin juuri pidettyä kasassa pientä 
aikataululipsumista lukuun ottamatta. Jatkossa myös ajanottoa tulisi kehittää, ja siitä onkin 
käynnistetty Visa Vaaran ja Pertti Almqvistin johdolla selvittely. Myös taloudellisesti 
tapahtuma onnistui hyvin, voittoa kertyi lähes 5000 €.

     5.4  Lista seuran omaisuudesta
Suurin osa omaisuudesta on nyt kartoitettu. Lähinnä jäljellä on enää mökillä olevien tavaroiden 
kartoitus. Listan valmistuttua se pyritään siirtämään GoogleDocs- palveluun, josta sitä on 
helppo ylläpitää.

     5.5  Pyöräilyviikon taloustoteuma
Pyöräilyviikon toteutunut nettotuotto on hyvin lähelle 2500 €. 

     5.6  Uusien jäsenten ilta ja kesäkauden aloittajaiset
 Illan mittaan paikalla kävi n. 25 henkilöä. Muutamia uusia jäseniä sekä jäsenyyttä 

harkitseviakin oli paikalla vanhojen lisäksi. Tapahtuma onnistui hyvin.



     5.7  Laajavuoren MTB Enduro 11.8.2011
Ajetaan alueellisena Ride Cupin kisana pääosin MTB Enduro SM Laajavuoren reitillä.

     5.8  MTB Enduro SM Laajavuori 14.8.2011
Tulossa olevan kisan reitit alustavasti mietitty. Käytetään osaa vanhoista pätkistä, sekä on tehty 
muutamia uusia. Kohta täytyy varmistaa, että lupa- ym. muut asiat rullaavat ajallaan uusien 
yhteistyökumppaneiden kanssa. 

     5.9  Bike Trial SM Laajavuori 14.8.2011
Kilpailun suunnittelusta vastaa Samuli Piirainen, armeijassa olo aiheuttaa hiukan haasteita.

 
6.   Talousasiat
     6.1  Taloudellinen tilanne

Taloudenhoitajaa ei ollut paikalla, eikä myöskään uusinta tiliotetta käytettävissä. Laskujen ja 
tiedossa olevan rahaliikenteen perusteella tilillä pitäisi olla rahaa tässä pöytäkirjassa 
hyväksyttyjen laskujen jälkeen min. 13-14 000 €. 

     6.2  Tiedoksi laskut ja maksut

Teemu Tenhunen Työkorvaus Pyöräilyviikko 1890 €
Teemu Tenhunen Työkorvaus huoltotapahtumat 220 €
Esa Rantakangas Työkorvaus Pyöräilyviikko 665 €
Esa Rantakangas Työkorvaus huoltotapahtumat 150 €
Netura Pyöräilyviikon avajaisten bändi 150 €
Newline Vaatteita 347,90 €
Teemu Tenhunen MTB Marathonin kisajärjestelyt, matkalasku 165 e
Teemu Tenhunen Marathonin tulostuskuluja 20 €
Teemu Tenhunen Maastoyhteislenkin jäätelöt 13,80 €

 7.   Kesän retket
     7.1  Päivä- ja iltaretket

Retkiä on nyt takana 4 kappaletta: retki seuran mökille, Säynätsalon retki, teatteriretki sekä 
kanavaretki. Jostain syystä Säynätsaloon ei ollut lähtijöitä, muille retkille osallistujia on ollut, 
suosituimpana kanavaretki 16 osanottajallaan.

     7.2  Viikonloppuretket
Ajoittuvat syksymmälle, suunnittelun alla.

     7.3  Pääretki
Ongelmia kasaamisessa. Lähtijät, aikataulut ja reitit eivät oikein asetu kasaan. Ei vielä peruttu,
siirtyy mahdollisesti syksymmälle. Jos vähänkin kiinnostaa, ota yhteyttä!

 
8.   Pyöräliittoasioita
     8.1  Sääntöluonnoksen kommentointi

Käytiin läpi suunnitteilla olevan valtakunnallisen pyöräilynedistämisjärjestön sääntöluonnosta. 
Kuinka se saadaan tukemaan paikallisia seuroja, eikä olemaan niiden kilpailija. Eniten 
keskustelua aiheuttivat sääntöluonnoksen kohdat 3 ja 11. 



Sääntöluonnoksen kohta 3: Sääntöluonnoksen mukaan uudessa yhdistyksessä voi olla sekä 
henkilö- että yhdistysjäseniä. Kuka tahansa voi liittyä suoraan Pyöräliittoon, eikä välttämättä 
liity lainkaan paikallisiin pyöräilyjärjestöihin. Tämä voi hieman sekoittaa kenttää, verrattuna 
siihen malliin, jossa Pyöräliitto toimisi vain olemassa olevien pyöräseurojen kattojärjestönä 
yleisessä pyöräilynedistämisessä. Toisaalta pelkkänä kattojärjestönä olossakin on suuria 
hallinnollisia ongelmia, mm. paikallisseuroja on vähän ja kuinka paljon niistä saataisiin oikeasti 
yhteistyöhön Pyöräliiton kanssa? Entä maakunnat, joissa ei toimi lainkaan pyöräilyseuraa? 
Kysymys on hankala, mutta päätimme kuitenkin tukea esitettyä ratkaisua, joka tarjoaa 
enemmän variaatioita.

Sääntöluonnoksen kohta 11: Tässä käsitellään sitä, kuinka suurta äänimäärää yksi edustaja voi 
Pyöräliiton vuosikokouksessa enimmillään valtakirjalla käyttää (200 ääntä). Käytännössä tämä 
tarkoittaa sitä, että esim. 300 jäsenen yhdistyksen on pakko lähettää 2 edustajaa kokoukseen; 
siitä tulee kuluja helposti usein satoja euroja, mikä tulee kohtuuttomaksi. Muutoin ääniä jää 
käyttämättä. Esitetyllä mallilla kokoukset jäävät helposti Helsinki-keskeisiksi. Katsoimme, että 
tämä pistelaskusysteemi vaatii kehittämistä, kyllä maakuntien pienehköistä yhdistyksistä pitää 
tarvittaessa riittää yhden edustajan paikalle saapuminen.

Muuten sääntöihin oltiin tässä vaiheessa tyytyväisiä.

     8.2  JYPS:in yhteyshenkilö
JYPSin yhteyshenkilöksi Pyöräliittoon päin toimii jatkossa Kaisa Peltonen Jyväskylästä pois 
muuttaneen Juho Ojajärven jälkeen.

 9.   Yhteistyökyselyitä
     9.1  Iltatori

Pyöräilyseuran läsnäoloa halutaan nykyään mitä moninaisimpiin tapahtumiin. Yksi niistä on 
iltatori, mutta rahkeet eivät riitä kaikkeen ja päätettiin, että iltatorille ei osallistuta.

     9.2  Sponsoroi.fi
Tällä konseptilla voi hankkia lisätuloja seuralle, mutta päätettiin, että tähän ei osallistuta.

     9.3  "Suomen Pyöräily Nousuun"
Tässä konseptissa tiettyjä nettipalveluita käytettäessä pyöräilyseura saa pienen provision 
syntyneistä kaupoista. JYPS liitetään mukaan tähän palveluun, Kaisa Peltonen hoitaa 
liittymisen järjestelmään ja tiedotuksen jäsenistölle uudesta palvelusta. Mitään itse myytäviä 
avainperiä tms. tuotteita ei seuralle oteta.

 
10. Lastipyörän lainausperiaatteet

Ensimmäinen versio lastipyörän vuokraushinnastosta ei ollut toimiva. Pieniä muutaman euron 
maksuja on hankala hallinnoida, eikä niistä käytännössä kerry juuri mitään – vain vaivaa. 
Jatkossa pyörää lainataan jäsenille päiväksi ilmaiseksi. Pidemmistä ajoista veloitetaan 10 
€/päivä.

11.  Talousohjesäännön päivitys, luku 12
Teemu Tenhunen jääväsi itsensä tässä kohdassa, joten kohdan käsittelyn ajan puheenjohtajana 
toimi Visa Vaara.

Käsiteltiin pitkään pöydällä ollut talousohjesäännön luku. Päätettiin toistaiseksi nostaa 
puheenjohtajan palkkio 1000 euroon vuodessa. Palkkiosta maksetaan mm. puhelin-, matka- ja 
nettikulut. Palkkion sekä kirjanpitäjän ja juniorilenkkien vetäjän työkorvausten maksamiseen 
palataan myöhemmin.



 12.  Muut esille tulevat asiat
 Ei muita asioita.

 13.  Seuraava kokous
Pidetään 23.8. klo 18:00 kahvila Wilhelmiinassa.

 14.  Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 21:35.

Teemu Tenhunen Visa Vaara Esa Rantakangas     Kaisa Peltonen
Puheenjohtaja Puheenjohtaja Sihteeri           Pöytäkirjantarkastaja
(kohdat 1-10 ja 12-13) (kohta 11)


